

Pomůcka pro stanovení pojistných částek denního odškodného, pracovní neschopnosti a ošetřování

Orientační tabulka pro stanovení **maximální výše pojistných částek** pro pojištění **denního odškodného, pracovní neschopnosti a ošetřování** v závislosti na **průměrném čistém měsíčním příjmu** (pojistná částka u pojištění denního odškodného, pracovní neschopnosti a ošetřování může činit max. 75 % čistého denního příjmu, přičemž musí odpovídat 1/40 čistého příjmu).

max. pojistná částka (Kč/den)	příjem (Kč)	max. pojistná částka (Kč/den)	příjem (Kč)	max. pojistná částka (Kč/den)	příjem (Kč)
700	28 000	1 500	60 000	2 300	92 000
750	30 000	1 550	62 000	2 350	94 000
800	32 000	1 600	64 000	2 400	96 000
850	34 000	1 650	66 000	2 450	98 000
900	36 000	1 700	68 000	2 500	100 000
950	38 000	1 750	70 000	2 550	102 000
1 000	40 000	1 800	72 000	2 600	104 000
1 050*	42 000	1 850	74 000	2 650	106 000
1 100	44 000	1 900	76 000	2 700	108 000
1 150	46 000	1 950	78 000	2 750	110 000
1 200	48 000	2 000	80 000	2 800	112 000
1 250	50 000	2 050	82 000	2 850	114 000
1 300	52 000	2 100	84 000	2 900	116 000
1 350	54 000	2 150	86 000	2 950	118 000
1 400	56 000	2 200	88 000	3 000	120 000
1 450	58 000	2 250	90 000		

* Od částky 1 050 Kč je nutné doložit Potvrzení zaměstnavatele o výši příjmu zaměstnance (OSVČ dokládá jako potvrzení příjmu daňové přiznání za předcházející zdaňovací období).